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Ärende 3:  Medborgarförslag – Bättre och plogade och upplysta vägar i Tullinge 
   skog    
 
Vi delar förslagsställarens inställning gällande problematiken med oplogade vägar. Det är en 
självklarhet att förvaltningen ska ha regelbundna möten med sina entreprenörer. Men snöröjningen 
kan inte enbart skyfflas över på entreprenörer eller landstinget. Det handlar snarare om att tillföra 
mer pengar till snöröjning från andra områden med lägre prioritet.  
 
Förslagsställaren sätter även fingret på den viktiga belysningsfrågan. Det är möjligt att nuvarande 
belysningen uppfyller kommuns standard. Men det utesluter inte att kommunen ser över vägarna så 
att vi säkerställer bra belysning och trygghet för alla. Sådana insatser ökar kommunens attraktivitet. 
 
Vi i Tullingepartiet är tydliga med att snöröjning, trygg belysning och andra vardagsnära frågor 
måste prioriteras framför nya upplevelsesatsningar. Vägarna kan varken bli tryggare eller bättre 
plogade än de resurser som skjuts till.  
 
Vi föreslår samhällsbyggnadsnämnden besluta  
att bifalla medborgarförslaget  
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